
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag den 17.09.2020 

JYL matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-20:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper Rasmussen, Jesper van 
Vliet Tews, Samuel Rütsou, Grethe 
Fuglsang, Brit Sejersbøl Hansen, Kenneth 
Plejdrup 
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever: Alexander og Maria 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Ditte Hasbeck 
Svendsen  
 
 

Afbud Jesper R, Jesper T, Brit 
 
 
 
 
Signe kommer senere 

Møde-
leder 

Samuel Referent Ditte 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af referat 
 

Referat godkendt 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt 5 skal ændres til beslutning af principper. 
Herefter, dagsorden godkendt. 
Kort præsentation af fremmødte, da der har været 
elevrådsvalg.  

3. Meddelelser fra elevråd Der er afholdt valg på begge matrikler og valgt 
formænd på begge matrikler. Der har været valg i 
klasserne.  
JYL: 
Der har været talt om bedre legepladser, toiletter, 
køkkenfaciliteter. 
Efterspørg mulighed for at bruge mobilerne i 
pauserne. Det vil motivere eleverne til at aflevere 
mobilerne om morgen og ikke snyde.  
Der er ikke valgt næstformand. 
BAU: 
Der har ikke været holdt møder endnu, da der først 
har været valg i denne uge.  
Der er ønske om at forsætte med at gå i centeret.  
 



 

 

Begge formænd er nu en del af Unge Rådet. Det er 
Borgmesteren der leder Unge Rådet.  
Der har været drøftet mulighed for en Skaterpark i 
Jyllinge.  

4. Orientering omkring Corona, 
hjemsendelses procedure etc. 

 

Der er en hel del medarbejder og elever til test. 
Kort orientering om de Corona-situationer 
Nordskolen har mødt siden sidste SKB møde. 
Roskilde Kommune er Rød Zone, Nordskolen er 
ikke hårdt ramt ifh. til øvrige skoler i kommunen. 
Der er skærpet opmærksomhed ved 
forældremøder, hvor der opfordres til, at kun én 
forældre deltager. Der afvikles skolekoncerter, 
ligeledes under skærpet forhold. 
Der er udarbejdet en ramme for, hvordan 
skoleledelsen skal agere ved positiv test af 
elever/medarbejder/forældre. 
Der har været en fin kommunikation til forældre fra 
ledelsen. 
 

 
5. 
 

Beslutning af principper 
 

Opklarende drøftelse af de enkelte principper. 
Principperne 2-7 besluttes.  
Princip nr. 8 vedr. lejrskoler skal drøftes ved næste 
SKB møde, da det fylder hos medarbejderne.  
Alle principper drøftes løbende på kommende SKB 
møder.  
.  

 
6. 
 

Orientering omkring suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen 
 

Gennemgang af suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen og de datoer der er gældende for 
valget.  

7. Valg af delegerede til kommende 
generalforsamling i skole og forældre 
 

Nordskolen har 4 pladser til generalforsamlingen.  
Gennemføres d. 20. + 21. november med forbehold 
for restriktioner i forhold til Corona. 

8. Hvilke tiltag har Nordskolen for de elever 
som måtte have behov for et højere fagligt 
niveau i særlige fag? 

Differentiering af undervisningen er et krav, for at 
alle børn bliver så dygtige som de kan. 
Der indføres skak-undervisning både for de elever 
der ligger højt fagligt og for særligt udsatte elever.  
Science-camp for elever med talent inden for 
science.  

9. Status på sammenlægningen inden for 
følgende områder: 
 

 Kulturel sammenlægning 

 Sammenlægning af ressourcer 

 Dobbelt arbejde på de to matrikler 

 

Kulturel sammenlægning er endnu ikke opnået fuldt 
ud. Der er et sammenligneligt grundlag for 
forståelsen af opgavefordelingen. 
Der er fælles fagbudget på de to matrikler.  
 
Sammenlægning af ressourcer ligner hinanden på 
de to matrikler. 
 
Dobbelt arbejde er der en hel del af, da næsten alt 
er dublet på to matrikler.   
 
Sammenlægningen af de to skoler har givet 
mulighed for at taler organiseringen af 
undervisning. 
 



 

 

Strukturen med 0. -9. på begge matrikler har skabt 
ro hos forældrene.  
 
Medarbejderne kan mærke den hårde opbremsning 
i økonomien.  
 
Det har fungeret fint med at samle SFOérne på en 
matrikel i sommerferien. SFO’erne vil fremover blive 
samlet på én matrikel i ferierne.  
 
Valgfag i udskolingen er blandet på tværs af 
matriklerne. Lidt forvirring om hvilke elever der er 
på hvilke hold.  

10. 
 

Orientering omkring legepladsområdet på 
Jyllinge matrikel og nedsættelse af udvalg. 

Nordskolen er fortsat udfordret på at legepladsen 
på JYL er meget nedslidt. Der ud over benyttes 
legepladsen af mange unge mennesker der holder 
”fest”. Det er et stort problem med affald, flasker 
(smadret glas), alkohol, øldåser, cigaretter m.m.  
 

11. Orientering fra  
Formand  
Skoleleder 
Orientering om covid-19 
Medarbejder 
 

Formanden: 
Der er kommet enkelte henvendelser fra forældre. 
Det der fylder i bybillede er lejrskoler og legeplads. 
Skoleleder: 
Corona fylder meget i hverdagen. Retningslinjer der 
ændre sig hurtigere end man kan nå at følge med.  
SFO’en samles på afd. Baunehøj, da afd. Jyllinge 
stadig ikke er færdig ud pakket efter loft og lys.   
Loft og lys er ved at være færdige på afd. Jyllinge. 
Der mangler komponenter, som kommer snarest. 
Der er to mellemformer K og N, som er et led i, at 
Nordskolen kan hjemtage elever fra specialskoler.  
Ansættelser af leder for indskoling/sfo og admin. 
leder.  
Medarbejder: 
Det er godt at samle SFO’erne i ferierne, da det 
betyder at det er nemmer for personalet at afholde 
egen ferie.  
LMU afholder en hel dag sammen, for at drøfte bl.a. 
professionel kapital. 

12. Evt. Lærernes Dag 5. oktober skal festligholdes og 
bestyrelsen køber kage til personalet.  
 
Det opleves af forældre, at personalet taler om 
skolens økonomi på forældremøder på en måde 
der ikke er fordrende for narrativt omkring 
Nordskolen.  
 

   

   



 

 


